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The Case of the Colonels of Kef during the Algerian revolution: Circumstances and
Conditions

Le cas des colonels du Kef pendant la révolution algérienne: circonstances et conditions
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Abstract :
The study examines a very important period of the Algerian revolution on the eastern border,
where Colonel Mohamed Lamouri, along with a group of his colleagues in the first wilaya and
the eastern base, held a meeting in the city of Kef in Tunisia to look into the problems of the
interim government and work to correct the mistakes that touched some aspects of the revolution,
and to prevent its exacerbation, But they were accused of conspiring against the revolution and
trying to overthrow the interim government, and they were tried, some executed and others
imprisoned.
Keywords: Eastern Borders, Military Operations Committee, Ammouri, Interim Government,
Kef Meeting
Résumé :

L’¢étude examine une période trés importante de la révolution algérienne a la fronti¢re orientale,
ou le colonel Mohamed Lamouri, avec un groupe de collegues du premier wilaya et de la base
orientale, a tenu une réunion a Kef, en Tunisie, pour examiner les problémes du gouvernement
provisoire et corriger les erreurs qui ont touché certains aspects de la révolution et empécher son
exacerbation. Mais ils ont été accusés d'avoir conspiré contre la révolution et tenté de renverser le
gouvernement intérimaire. Ils ont été jugés, certains exécutés et d'autres emprisonnés

Mots-clés: frontiéres orientales, Comité des opérations militaires, Ammouri, gouvernement
provisoire, réunion du Kef.
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